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Commissie EFB  
Datum commissievergadering 29-09-2022

Onderwerp:  Naar een toekomstbestendig Randstedelijke Rekenkamer

Advies commissie EFB:

De statenvoordracht naar een toekomstbestendig Randstedelijke Rekenkamer als hamerstuk door te 
geleiden naar PS van 10 oktober 2022.

Uittreksel van het concept-verslag EFB 29-09-2022: 

1. A-agenda Openbare orde en Veiligheid, Integriteit, Internationale betrekkingen, Public Affairs, 
Communicatie, Concerncontrol, Juridische Zaken, Archief, PS- en GS zaken (EFB onderwerpen 
portefeuille CvdK Van Dijk)
8.a. Naar een toekomstbestendig Randstedelijke Rekenkamer

Dhr. Hollebeek (PvdD) is het eens met het voorstel. Het verzoek is om nog goed te kijken naar het 
significante verschil tussen intern versus extern. Hoe kan een constante werklast geborgd worden? De PvdD 
is akkoord met het toevoegen van een vierde onderzoeksteam en vindt het bedrag volledig gerechtvaardigd. 

Mw. Gonggrijp (D66) stelt dat D66 akkoord gaat met het voorstel, wat hen betreft het een hamerstuk. Ze 
vraagt om in een volgende periode goed te kijken naar conclusies en aanbevelingen om vergelijken te 
vergemakkelijken. 

Mw. De Groot (SP) geeft aan dat SP akkoord gaat met het voorstel, dat wat hen betreft een hamerstuk is. 

Dhr. Roosendaal (VVD) geeft aan dat VVD akkoord gaat en dat het voorstel wat hen betreft een hamerstuk is. 

Statenlid Dulfer (GL) gaat ook akkoord en ziet het voorstel als hamerstuk. Een toelichting van de toename van 
het aantal aanvragen van twee naar zes en wat dat betekent voor het perspectief van komende jaren wordt 
op prijs gesteld. 

Dhr. Heijnen (CDA) complimenteert de rekenkamer en gaat akkoord, wat het CDA betreft is het een 
hamerstuk.



2 | 2  | Advies aan PS

Statenlid Van Wijnen geeft aan dat de toename van het aantal aanvragen voor onderzoek de reden was voor 
dit voorstel. De Rekenkamer hoopt met dit voorstel het perspectief te borgen en te kunnen voldoen aan de 
aanvragen. Zelf regie over de balans tussen inhuur en zelf uitvoeren als er uitgebreid moet worden, helpt dat 
daarbij.

Dhr. Hollebeek (PvdA) vraagt of hij goed begrepen heeft dat het niet de bedoeling is te stoppen met externe 
inhuren, maar te zoeken naar een nieuwe balans tussen extern en intern. Statenlid Van Wijnen bevestigt dat. 

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk door kan naar de PS-vergadering.
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